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Protokoll fört vid Norra Norrlands Styrkelyftsförbunds 

styrelsemöte 
 

Datum: 2023-05-03 

Tid: 20.00-21.00  

Plats: Facebook messenger 

 

Närvarande:  

André Johansson 

Arvid Asplund 

Christina Boström 

Linda-Marie Steggo 

Magnus Wikström 

Mikael Israelsson 

Rasmus Schurmann 

 

 

§2301 Mötets öppnande 

 Sittande ordförande Magnus Wikström förklarar mötet öppnat. 

 

§2302 Val av mötessekreterare och protokolljusterare 

Sittande sekreterare Christina Boström väljs till mötessekreterare. 

André Johansson väljs till protokolljusterare. 

 

§2303 Föredrag av dagordningen 

 Dagordningen godkänns. 

 

§2304 Föregående protokoll 

● Uppdatering av stadgarna.  

○ Uppdateringen godkänns av styrelsen och beslut tas om att publicera detta. 

● Uppdaterade rekord. Utse ny person som uppdaterar efter seriefönster 2. 

○ Styrelsen diskuterar automatisering och väljer att avvakta tills vidare. André 

Johansson utses uppdatera distriksrekord manuellt efter seriefönster 2. 
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§2305 Ekonomi 

● Ekonomisk lägesrapport 

○ Få domare som söker ersättning. 

○ NNSF har fått in bidrag från RF-SISU Norrbotten på 5200kr. 

○ Rasmus som varit i kontakt med RF-SISU berättar att vi troligen får in liknande 

summa från RF-SISU Västerbotten inom snar framtid. 

● Planering för användandet av ytterligare medel från avgiftshöjning 2023. 

○ Styrelsen beslutar att avvakta med planeringen tills nästa möte. Förslag på 

användandet kan skrivas in i google-docs. 

 

§2306 Domare 

● Hur ligger vi till med framtida utbildning?  

○ Förslag om datum: 8-10 september i Luleå. 

● Hur ska vi göra det mer attraktivt att döma? Kan fler klubbar ta ansvar?  

○ Intresseanmälda: totalt 8 st. Skellefteå 1st, Öjebyn 2st, Legendary 1 st, IKSU 1 

st, Malmberget 1st, NPC Kiruna 2st. 

○ Under mötet beslutas att Magnus sammanställer intresseanmälan och Mikael 

kommer sedan skicka ut inbjudan.  

○ För att göra det mer attraktivt att döma beslutas att domarersättning betalas ut till 

alla domare och att de numera inte behöver söka ersättning. Detta kommer att 

testas för första gången på serie 2 i Skellefteå. Praktiskt kommer lista finnas i 

sekretariatet där domarna skriver upp bankuppgifter, hur mycket de dömt etc. 

● Förbundsdomare - Alexander Björk har lämnat intresse till Ola 

○ Rasmus skickar mail till övriga domare med information om att bli 

förbundsdomare. 

 

§2307 Läger för återstartsstöd 3 

● Söka plats att arrangera 

○ Beslut om att söka Luleå som plats att arrangera på. 

● Handlingsplan färdigt före semestern 

○ Beslut om att Linda-Marie går med i arbetsgruppen för återstartsstödsläger. 

○ Förslag om att bjuda in Malin Björklund som föreläsare att prata om “Vikten av 

vikt i kraftsport” till lägret. 

○ Förslag om att arrangera lägret till hösten. 

 

§2308 Övriga frågor 

● Återkoppling SSFs årsmöte  

○ Magnus sammanfattar/återkopplar från SSF årsmöte 

○ Samtliga punkter, förutom motionen angående stadgeändring för antal 

ledamöter, röstades igenom på samma sätt som NNSF-styrelse röstade. 

● Återkoppling Breddläger 

○ Magnus Wikström och Emil Albinsson väljs som representanter till 

återkopplingsmötet för elit-breddlägret. 

 C
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● Tävlingsdokumentation 

○ Punkten framflyttas till nästkommande möte. Magnus och Rasmus återkopplar 

då.  

● Klubbmästerskap, vad gäller? 

○ Enligt NNSF-styrelsechatt: För klubbmästerskap inom seriefönstret behöver 

klubbar inte söka licensieringstillstånd.  

● Kommunikation genom Teams  

○ Under SSF årsmöte uppdagades att distrikten ska få tillgång till Teams. Rasmus 

har registrerat våra styrelsemedlemmar. 

● Möte med övriga distrikt på teams den 4e maj. 

○ Linda-Marie alt. Rasmus väljs som representant till mötet. 

 

§2309 Nästa möte 

 Nästa möte beslutas bli den 13e juni kl 20:00. 

 

§2310 Mötets avslutande 

 Ordförande Magnus förklarar mötet avslutat. 

 C
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§2301 Mötets öppnande 


 Sittande ordförande Magnus Wikström förklarar mötet öppnat. 


 


§2302 Val av mötessekreterare och protokolljusterare 


Sittande sekreterare Christina Boström väljs till mötessekreterare. 


André Johansson väljs till protokolljusterare. 


 


§2303 Föredrag av dagordningen 


 Dagordningen godkänns. 


 


§2304 Föregående protokoll 


● Uppdatering av stadgarna.  


○ Uppdateringen godkänns av styrelsen och beslut tas om att publicera detta. 


● Uppdaterade rekord. Utse ny person som uppdaterar efter seriefönster 2. 


○ Styrelsen diskuterar automatisering och väljer att avvakta tills vidare. André 


Johansson utses uppdatera distriksrekord manuellt efter seriefönster 2. 


 


 


 


 


 


 







 


§2305 Ekonomi 


● Ekonomisk lägesrapport 


○ Få domare som söker ersättning. 


○ NNSF har fått in bidrag från RF-SISU Norrbotten på 5200kr. 


○ Rasmus som varit i kontakt med RF-SISU berättar att vi troligen får in liknande 


summa från RF-SISU Västerbotten inom snar framtid. 


● Planering för användandet av ytterligare medel från avgiftshöjning 2023. 


○ Styrelsen beslutar att avvakta med planeringen tills nästa möte. Förslag på 


användandet kan skrivas in i google-docs. 


 


§2306 Domare 


● Hur ligger vi till med framtida utbildning?  


○ Förslag om datum: 8-10 september i Luleå. 


● Hur ska vi göra det mer attraktivt att döma? Kan fler klubbar ta ansvar?  


○ Intresseanmälda: totalt 8 st. Skellefteå 1st, Öjebyn 2st, Legendary 1 st, IKSU 1 


st, Malmberget 1st, NPC Kiruna 2st. 


○ Under mötet beslutas att Magnus sammanställer intresseanmälan och Mikael 


kommer sedan skicka ut inbjudan.  


○ För att göra det mer attraktivt att döma beslutas att domarersättning betalas ut till 


alla domare och att de numera inte behöver söka ersättning. Detta kommer att 


testas för första gången på serie 2 i Skellefteå. Praktiskt kommer lista finnas i 


sekretariatet där domarna skriver upp bankuppgifter, hur mycket de dömt etc. 


● Förbundsdomare - Alexander Björk har lämnat intresse till Ola 


○ Rasmus skickar mail till övriga domare med information om att bli 


förbundsdomare. 


 


§2307 Läger för återstartsstöd 3 


● Söka plats att arrangera 


○ Beslut om att söka Luleå som plats att arrangera på. 


● Handlingsplan färdigt före semestern 


○ Beslut om att Linda-Marie går med i arbetsgruppen för återstartsstödsläger. 


○ Förslag om att bjuda in Malin Björklund som föreläsare att prata om “Vikten av 


vikt i kraftsport” till lägret. 


○ Förslag om att arrangera lägret till hösten. 


 


§2308 Övriga frågor 


● Återkoppling SSFs årsmöte  


○ Magnus sammanfattar/återkopplar från SSF årsmöte 


○ Samtliga punkter, förutom motionen angående stadgeändring för antal 


ledamöter, röstades igenom på samma sätt som NNSF-styrelse röstade. 


● Återkoppling Breddläger 


○ Magnus Wikström och Emil Albinsson väljs som representanter till 


återkopplingsmötet för elit-breddlägret. 







● Tävlingsdokumentation 


○ Punkten framflyttas till nästkommande möte. Magnus och Rasmus återkopplar 


då.  


● Klubbmästerskap, vad gäller? 


○ Enligt NNSF-styrelsechatt: För klubbmästerskap inom seriefönstret behöver 


klubbar inte söka licensieringstillstånd.  


● Kommunikation genom Teams  


○ Under SSF årsmöte uppdagades att distrikten ska få tillgång till Teams. Rasmus 


har registrerat våra styrelsemedlemmar. 


● Möte med övriga distrikt på teams den 4e maj. 


○ Linda-Marie alt. Rasmus väljs som representant till mötet. 


 


§2309 Nästa möte 


 Nästa möte beslutas bli den 13e juni kl 20:00. 


 


§2310 Mötets avslutande 


 Ordförande Magnus förklarar mötet avslutat. 
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